
VII SESJA 30.10.2024 

(VII.36.w) 

Radny Michał Buchwald przedstawił wniosek w sprawie doposażenia sali OSP Kórnik 

w system nagłośnienia. Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział, że 

pracownicy UMiG Kórnik pracują nad usprawnieniem/ wymianą systemu. 

 

 


